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Gijsbers bleef de vereniging in Boekel bestaan. In latere jaren 
sloten leden uit die gemeenten zich weer bij de enig over-
gebleven club aan en nam het ledental gestaag toe. 
Zijn werkzaamheden omvatten o.a.: keurmeester voor de 
bedrijfswedstrijd. mentor voor onze nieuwe leden, reisleider 
naar het koolzaad, fruit en de heidedracht, actief vlechter, aan 
het einde van dit jaar begint hij weer een cursus, vaste stand-
en medewerker op markten, braderieën, etc., gastvrij gastheer 
voor de schoolkinderen, die op excursie komen en bestrijder 
van wespennesten in de gemeente Boekel. Naast zijn 
imkersactiviteiten is hij ook elders in de gemeenschap actief. 
Op de Hobbyclub leert hij wekelijks aan de kinderen het vak 
knutselen. Op zaterdagmorgen werkt hij als vrijwilliger in het 
Landschapspark `Voskuilenheuver te Ven horst. Hij doet ook 
jaarlijks mee aan de Boekelse biljartkampioenschappen en 
kaarten is hem ook niet vreemd. Tot aan zijn pensionering 
was hij medewerker/verkoper bij de CHV-winkel, waar hij 
voor alle klanten een vriendelijk woord had en nog heeft, 
steeds vergezeld van een olijke lach. 
Bestuur en leden vinden dan ook, dat de heer Gijsbers deze 
onderscheiding alleszins heeft verdiend voor zijn 58-jarige 
lidmaatschap van de vereniging, waarvan 53 jaren als 
secretaris. Door de huidige secretaris, mevrouw 
Annie van der Linden, werd hem een symbolische attentie 
aangeboden, die te zijner tijd vervangen zal worden door een 
definitieve, als blijk van herinnering aan deze dag. De heer 
Th. Egelmeers, penningmeester, bood mw. Gijsbers een 
boeket bloemen aan. Hierna bracht de heer Gijsbers, mede 
namens zijn vrouw, kinderen en kleinkinderen dank aan al 
degenen, die voor deze verrassing hadden gezorgd. Hierna 
volgde een gezellig samenzijn, onderbroken door twee korte 
optredens van de heer J. Bekkers, die ooit ook ervaringen had 
met zijn bijen. 
Wij bieden onze gedecoreerde Pietje, zijn vrouw Tina en 
familie nogmaals onze gelukwensen aan, en spreken de hoop 
uit, dat onze vereniging nog vele jaren van zijn diensten 
gebruik zal mogen maken. 

VBBN 

10e bijen- & milieumarkt Zuidlaren 
De VBBN subvereniging Zuidlaren organiseert op 6 augustus 
voor de tiende keer de bijen- en milieumarkt, de grootste in 
zijn soort in het noorden van Nederland. Lokatie: op de Grote 
Brink, achter de dobbe, van 08.00-15.00 uur. Naast de stands 
met imkersartikelen zijn er veel stands op het gebied van het 
milieu aanwezig. De inwendige mens wordt zeker niet 
vergeten, koffie, poffertjes en pannekoeken met honing zijn 
verkrijgbaar in de grote tent. Leden van de subvereniging 
geven voorlichting o‘ er hun hobby en laten diverse soorten 

imkershandwerk zien. Speciaal voor de imkers is er de 
Zuidlaarder honingkeuring met alS belangrijke prijs de 
toelating tot het imkersgilde. Nadere informatie hij: 
Ton Kolkman, privé: 05905-95792, werk: 05905-9791 I. 

VBBN aanwezig op Fleurig 94 
Van I 1 tot 24 augustus 1994 vindt FLEURIG 94 plaats op 
het Landgoed 'De Valouwe' te Ede. Hierbij zullen met een 
stand aanwezig zijn de subverenigingen Ede en Bennekom 
van de VBBN. 
Het onderwerp van deze FLEURIG 94 is 'wonen in de tuin' 
en wij vinden dit een goede gelegenheid om het hebben van 
bijen in de tuin en de betekenis daarvan voor de bestuiving in 
de tuin ten behoeve van mens en dier te belichten. 
Naast bovengenoemde activiteit is er veel meer te beleven en 
te zien, zoals modeltuinen, tuinaccessoires, maar natuurlijk 
ook groen- en natuurverenigingen. De Fuchsia's zullen ook 
weer uitgebreid te bewonderen zijn en gastheer De Valouwe 
zal het produkt Rhododendron in alle glorie tentoonstellen, 

Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
De zomer in volle gang, de bijen terug van het fruit, 
slingeren, zwermtijd, start van de koninginneteelt. Kortom 
het bruisende leven van de imker. 
Of is het dit jaar toch wat anders? Het beeld soms, dat ons 
aantal volken sterk is teruggelopen, dat sommige volken zich 
nu goed ontwikkelen maar andere nog steeds in retraite zijn 
over de vraag of zij zich dit jaar opnieuw door de imker 
willen laten uitbuiten? 
Het ziet er nu al naar uit dat 1994 niet een jaar zal zijn 
waarop imkers met sterke verhalen zullen terugdenken. Het 
imkerslatijn kan even in de kast blijven. In de hoop dat er 
geen vuilbroedbesmetting in die kast zit. Want dat vuilbroed 
zit ons opnieuw dwars. De voorspelling dat we met vuilbroed 
zullen moeten leren leven, wordt wel wat geloofwaardiger. 
Goed de uitbraken zijn nog niet groot en konden ingedamd 
worden. Maar nu met zwermtijd, overlarven en bevruchtings-
stations wordt het wel erg spannend. 
Natuurlijk vindt men de informatie onvoldoende. En daar zit 
wat in. Maar ik zou graag willen weten wat wel voldoende is. 
Bij elk verdacht raam heel imkerend Nederland alarmeren? 
Of eerst afwachten tot je weet wat er aan de hand is om niet 
onnodige paniekreacties te veroorzaken? Lastige keuze. Maar 
het moet anders, zowel de wijze waarop wij geïnformeerd 
worden als waarop wij de informatie verder kanaliseren. Het 
staat op de agenda van het HB van hedenavond. 
Maar alleen met betere informatie houden wij de besmetting 
niet onder de duim. Heel belangrijk is dat elke imker attent 
blijft. Kijk bij elke controle naar het verzegelde broed: mooie 
bolle dekseltjes; niets aan de hand. Ingezonken dekseltjes met 
spleetjes: kans op besmetting; dus met een lucifer in zo'n cel 
en als er een stroperige draad uitkomt is de kans op 
besmetting aanwezig. En dan komt de keuze: meld ik het met 
de kans dat de zaak in de fik moet, of wacht ik af of het niet 
losloopt en word ik een bron van besmetting voor de hele 
omgeving? Natuurlijk tonen we onze verantwoordelijkheid 
en melden de verdenking op besmetting. We zijn ook 
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zit oms opnit~lw dwm- De 
zullen moeten leten bven, 
Goed de uitbraken eijn 
worden. Maar nu met zwenatijd, wkuvas en bemchtinw 
stations woydt het we1 erg spanmnd, 
Natuurlijk vindt men de i n f d e  mvddoemle. En daar zit 
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Of eerst afwachten tot je weet wat er aan de hand is om niet 
onnodige paniekreacties te veroorzaken? Lastige keuze. Maar 
het moet anders, zowel de wijze waarop wij ge'informeerd 
worden als waarop wij de informatie verder kanaliseren. Het 
staat op de agenda van het HB van hedenavond. 
Maar alleen met betere informatie houden wij de besmetting 
niet onder de duim. Heel belangrijk is dat e l k  imker attent 
blijft. Kijk bij eke  controle naar het venegelde broed: mooie 
bolle dekseltjes; niets aan de hand. Ingemnken dekseltjes met 
spleetjes: kans op besmetting; dus met een lucifer in zo'n cel 
en als er een stroperige draad uitkomt is de kans op 
besmetting aanwezig. En dan komt de keuze: meld ik het met 
de kans dat de zaak in de fik moet, of wacht ik af of het niet 
losloopt en word ik een bron van besmetting vow de hele 
omgeving? Natuurlijk tonen we onze verantwoordelijkheid 
en melden de verdenking op besmetting. We zijn ook 



verplicht het te melden, maar verantwoordelijkheid tonen is 
een stuk volwa.ssener. 
Wij krijgen vertwijfelde imkers aan de telefoon die proberen 
een certificaat voor grensoverschrijdend verkeer van de 
RV V's te bemachtigen. In november hebben wij de RVV al 
voorgesteld daarvoor de VBBN in te schakelen maar helaas 
hlijti een reactie uit. Wij hebben opnieuw druk op de RVV 
uitgeoefend in de hoop dat men zelf opbrengt wat van de 
imkers wordt gevraagd. 
Om de bestuurskosten verder te drukken hebben we enkele 
HB-vergaderingen geschrapt en zullen kijken of we met wat 
meer bellen en schrijven de zaken toch goed kunnen laten 
marcheren. De agenda van vanavond is daardoor wel wat 
groot en behalve vuilbroed en de standaardpunten staat 
daarop een enquête over BIJEN, het nieuwe beleidsplan, de 
jubileumviering, onderwijs, verzekeringen, taken groeps-
bestuur en het gesprek met de Vlinderstichting en enkele 
anderen over een gezamenlijke aanpak van promotie van de 
flora in natuur en stedelijke omgeving. Dat was een construc-
tief gesprek al zullen de effecten daaruit pas op lange termijn 
zichtbaar worden. 
Komend weekend vieren en vijven we de verjaardag van 
'Vroege Vogels' mee en zullen met een stand van de VBBN 
de bijenhouderij promoten. 
Op 25 mei vierde het Landbouwschap zijn veertigjarig jubi-
leum en uiteraard was de VBBN en de Bedrijfsraad aan-
wezig. Tot mijn spijt moet ik u zeggen dat wij in de massa 
niet opvielen en ook niet konden lobbyen bij de minister, 
maar die is toch demissionair. 

Nog even over communicatie. 
Ruim een jaar geleden verscheen de eerste Nieuwsbrief 
bestemd voor de groepsbesturen. Korte informatie uit HB en 
andere bronnen. Op dringend verzoek werd de brief later 
verzonden aan alle 170 secretariaten. En nu vraagt men ons 
om het aan alle leden te sturen. Twee opmerkingen: 
1. De vraag is begrijpelijk en oppervlakkig gezien best te 
realiseren. Maar, als we bestuursvergaderingen uit 
bezuiniging schrappen, gaan we de kosten van verzending 
van deze brief niet op onze nek nemen. Een rekensommetje: 
bij 6.200 leden x 12 brieven = 74.400 poststukken á f0,40 = 
f29.760,- alleen aan porto! En daarom doen we het niet. 
2. Waar hapert de communicatie? Bij het HB of bij de 
subverenigingen die voor leden belangrijke zaken uit de 
Nieuwsbrief niet doorgeven? 
Volgende week nog een vergadering van de Bedrijfsraad en 
het Landbouwschap en dan loopt het vergaderseizoen ten 
einde en kan ik eens voorzichtig informeren of die retraite nu 
eindelijk eens stoppen kan. De lindeknoppen zijn al 
zichtbaar! 

Bezoek aan de Vlaamse imkersbond 
Heyta van der Reijden-Rynja 
Op 15 februari jl. bracht een delegatie van het HB een bezoek 
aan een café te Neeroeteren, in België voor een gesprek met 
het bestuur van de VIB. Het café zelf verkeerde in een 
carnavaleske sfeer, het vergaderzaaltje was sober. Er werd 
gesproken over de volgende onderwerpen. 

Selectiewerk 
In België zijn ze daar een jaar of vijf geleden met een aantal  

enthousiaste vrijwilligers mee begonnen, en dat loopt erg 
goed, de imkers zijn gemotiveerd om zich te laten bijscholen. 
Er wordt gewerkt met Camica, er zijn 1.000 KI-koninginnen 
uit Duitsland verspreid onder de imkers, op voorwaarde dat 
zij hun beste teeltmateriaal verder verspreiden. Het over-
larven gebeurt ter plaatse bij de imkers, zodat ze kunnen zien 
wat er gebeurt en meteen worden bijgeschoold. In België 
noch in Nederland bestaat een objectieve meting waaruit 
blijkt dat de kwaliteit van bijen beter wordt na overlarven en 
KI, het geld ontbreekt voor onderzoek. Ook voor het opzetten 
van een selectieprogramma ontbreken de financiën en de 
organisatie. 

Ziektebestrijding/EG-maatregelen 
In EG-verband zijn alle ziekten vervallen, behalve Ameri-
kaans vuilbroed (AVB). In België gebeurt de controle daarop 
door de plaatselijke dierenarts en kost Bfr 1.000,- (f 55,-). 
Een aantal afdelingen heeft een microscoop aangeschaft 
waarmee men regelmatig elkaars bijen bekijkt. Voor 
varroabestrijding bestaat nog een kleine subsidie: 
geregistreerde leden krijgen Apistan met korting. In België 
krijgt de imker een vaste vergoeding per vernietigd bijenvolk 
bij AVB, ongeveer gelijk aan f50,-, de Nederlandse imkers 
krijgen een vergoeding op basis van dagwaarde, die wordt 
betaald uit een fonds van veetelers waar imkers (nog) niet aan 
meebetalen. In België wordt erover gedacht een dergelijk 
fonds op te richten. In Duitsland wordt niet meer vernietigd, 
maar wordt AVB met medicijnen bestreden. Dat is 
goedkoper, maar niet effectief. 
Veel Belgische imkers willen zich uit fiscale overwegingen 
niet laten registreren bij de overheid, de registratie ligt bij de 
imkersbonden, die hun gegevens niet uit handen geven. Als 
er controles moeten worden uitgevoerd, wordt een beperkt 
aantal adressen aan de assistent-imker van de 
diergeneeskundig inspecteur doorgegeven. In Nederland zal 
een certificatie verplicht worden voor het reizen over de 
grenzen, daarvoor moeten de imkers geregistreerd staan. Er is 
nog niet nagegaan hoe de houding van de imkers zal zijn als 
de gegevens worden doorgegeven. In Duitsland schijnt de 
registratie geen probleem te zijn. In Frankrijk is registratie 
wettelijk verplicht. 
Besloten wordt dat getracht zal worden een werkgroep van 
Beneluximkers in het leven te roepen die zich gaat beraden 
over de voor- en nadelen van registratie. Binnen die 
werkgroep kan ook aandacht besteed worden aan zaken als 
koninginneteelt en publicaties. 

Braaklegging 
Frans Janssen vertelt over de Nederlandse situatie. In België 
is braaklegging nauwelijks mogelijk, omdat er erg veel 
grasland is. Wel wordt het aantal dieren per ha verminderd 
zodat onkruiden weer een kans krijgen. 

Middagprogramma 
's Middags, na een uitgebreide lunch, wordt de delegatie 
ontvangen bij de heer Verslegers thuis, een koninginneteler 
die zijn zaken prachtig voor elkaar heeft. Alles ziet er even 
netjes en professioneel uit. Hij hobbiet heel wat af, en maakt 
zelf o.a. KI-apparatuur. Na zijn rondleiding staat er nog een 
grote hoeveelheid koffie met vlaaien klaar waarna de 
Hollanders, haast verlegen onder zoveel gastvrijheid, de 
thuisreis aanvaarden. 
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Verslag groepen/HB 23 april 1994 
Heyta van der Reijden-Rynja 
De tweede vergadering met groepsbesturen en HB werd 
gehouden op zaterdag 23 april. Ondanks het prachtige weer 
waren vertegenwoordigers van alle groepen (behalve 
Limburg) aanwezig. 
Tijdens de opening vroeg de voorzitter de groepen in hun 
subverenigingen mee te zoeken naar oplossingen m.b.t. de 
financiering van onderzoek en onderwijs, gezien de steeds 
verder terugtredende overheid. Er is geld nodig, de imkers 
moeten aangeven wat ze belangrijk vinden om in stand te 
houden en hoeveel ze daarvoor over hebben. 

Terugblik AV 
Men was het eens dat het ochtendgedeelte glad verliep, maar 
dat 's middags (te) veel discussie werd toegestaan. Het is niet 
de bedoeling de discussie helemaal uit te bannen uit de AV, 

222 maar wel om de vragen wat meer te stroomlijnen binnen de 
amme groepen. waarbij de groepsbesturen de vragen bundelen en 

van te voren schriftelijk bij het HB indienen. 
Het HB is bezig met een voorstel om de kosten voor de AV 
verder terug te dringen en tegelijk de status van HB, 
groepsbesturen en afgevaardigden wat meer gelijk te trekken. 
Een eerste voorzet is gegeven tijdens de vergadering, het plan 
moet zich nog verder uitkristalliseren. 

Centrale contributie-inning 
Tijdens de vergadering is een conceptbrief besproken en op 
sommige punten gewijzigd tot de vorm waarin hij met de 
vorige Nieuwsbrief aan alle subverenigingen is toegestuurd. 

Formele positie groepsbesturen 
Er lag een voorstel van de juridisch adviseur, waaraan 
volgens enkele juridisch geschoolde groepsbestuursleden 
echter nog wat gesleuteld moest worden. Dit punt komt dus 
op de volgende vergadering weer terug nadat een kleine 
commissie zich erover heeft gebogen. 

v.l.n.r. F.G.A. Janssen, mw. J.M.G. van der Reijden, D. 
Vunderink, G. Henseler en mw. C. Beker (foto J. Beetsma) 

Het ledenbestand loopt nog steeds terug, maar het gaat iets 
minder hard dan voorgaande jaren. Het normale verloop is 
via verhuizing, overlijden of allergie. Het HB werkt aan een 
handleiding voor de besturen: `Wat doet de VBBN'. Wat 
betreft wervende activiteiten en gezelligheid: dat moet op 
plaatselijk / regionaal niveau worden aangepakt. 
Bestuiving: de wervingsfolder is aangepast, er zijn gesprek-
ken gaande met de Bedrijfsmatige Imkers. Zij coordineren de 
afstemming van vraag en aanbod voor bestuiving, ook voor 
de hobby-imkers. 
Wat betreft financiën zijn er al flink wat bezuinigingen door-
gevoerd, wel doet de voorzitter een beroep op de groeps-
besturen om financiën wat beter bespreekbaar te maken 
binnen de subverenigingen. Ideeën voor fondsenwerving zijn 
welkom. Het HB wil graag voldoen aan de vraag om meer 
folders, die moeten echter wel op de een of andere manier 
betaald worden. De voordelen van een fusie zijn nog steeds 
niet duidelijk. Het HB ziet veel meer in een samenwerking in 
federatief verband, waarbij onderlinge afspraken worden 
gemaakt over de hoogte van de contributie zodat de 
concurrentiepositie vervalt. 

Bijen 
Uit reacties van de groepen op het maandblad BIJEN blijkt 
dat velen toch een jeugdrubriek en een beginnersrubriek 
missen. De nieuwe rubriek 'vraag en antwoord' wordt op 
zich positief beoordeeld, wel werd gevraagd of er wat bruik-
baarder antwoorden gegeven konden worden. Een suggestie 
van enkele groepen was om het maandblad in de zomer wat 
minder vaak te laten uitkomen, daarbij wel rekening houdend 
met de activiteitenkalender. Dit zou een kostenbesparing 
kunnen opleveren en de kwaliteit ten goede kunnen komen. 
Hoofdredacteur Joop Beetsma, belooft dat hij de opmerkin-
gen en ideeën mee zal nemen in het overleg met de redactie. 

Beleidsplan 
Met betrekking tot onderwijs was nog niets nieuws te 
melden. De heer G.J.J. Luttikhuis stelde voor te trachten het 
bijenteeltonderwijs onder de McSharry-regeling te laten val-
len. Dat houdt in dat er extra subsidie gegeven kan worden. 
De regeling geldt voor milieuvriendelijke werkwijzen in de 
primaire sectoren in de landbouw en daar moeten imkers ook 
bijhoren. De voorzitter neemt dit mee naar het 
Landbouwschap. 

Jubileum 
De schrijver van het boek vordert gestaag, de grote zorg is nu 
de financiering, zowel van de uitgave van het boek als van de 
viering van het 100-jarig bestaan. In mei zal een vergadering 
worden gepland van enkele 'creatievelingen'. De heren 
Wubbolts en Hofland melden zich hiervoor aan. 

Service Bijenhuis 
Over het algemeen zijn er geen klachten meer over de afde- 

Openingstijden secretariaat VBBN 
In de maand juli is het secretariaat van de VBBN 
bereikbaar op: 
maandag van 08.30-12.00 uur 
dinsdag t/m donderdag van 08.30-16.00 uur en op 
vrijdag van 08.30-12.00 uur. 
In de maand augustus is het secretariaat bereikbaar op: 
maandag t/m vrijdag van 09.00-15.00 uur. De winkel is 
geopend volgens de openingstijden zoals deze vermeld 
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Buen 
Uit r e a c h  van de groepen op het maandblad BIJEN blijkt 
dat velen toch een jeugdmbriek en een beginnmbrlek 
missen. De nieuwe mbriek 'vraag en antwoord' wordt op 
zich positief beoodeeld, we1 werd gevraagd of er wat bmik- 
baarder antwoorden gegeven konden worden. Een suggestie 
van enkele groepen was om het maandblad in de zomer wat 
minder vaak te laten uitkomen, daarbij we1 rekening houdend 
met de activiteitenkalender. Dit zou een kostenbesparing 
kunnen opleveren en de kwaliteit ten goede kunnen komen. 
Hoofdredacteur Joop Beetsma, belooft dat hij de opmerkin- 
gen en i d d n  mee zal nemen in het overleg met de redactie. 

Bdeidsplan 
Met betrekking tot onderwijs was nog niets nieuws te 
melden. De heer G.J.J. Luttikhuis stelde voor te trachten het 
bijenteeltonderwijs onder de McSharry-regeling te laten val- 
len. Dat houdt in dater extra subsidie gegeven kan worden. 
De regeling geldt voor milieuvriendelijke werkwijzen in de 
prirnaire sectoren in de landbouw en daar rnoeten imkers ook 
bijhoren. De voorzitter neemt dit mee naar het 
Landbouwschap. 
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folders, die moeten echter we1 op de een of andere m m h  
Er lag vcmmte1 van de juridid adviseur, wtxmm betaald watden. De voMdelerr van sen h i e  zijn nog stegd;s 
volgens enkele jllridiseh geschoolde gmepsbestuursleden niet duidelijk. Het HB ziet w1 meer in een sammerkiag In 
whter nog wat pleuteld moat w d n .  Dir punt komt dus federatief verband, w h i j  m d e r l i i  afsp&u worden 
op de volgende vergadering weer temg nadat een kleine gemaakt over de hoogte van de contributie zodat de 
commissie zich a v e r  heeft gebogen. concurrentiepositie vervalt. 

Jabiieum 
De schrijver van het boek vordert gestaag, de grote zorg is nu 
de financiering, zowel van de uitgave van het boek als van de 
viering van het 100-jarig bestaan. In mei zal een vergadering 
worden gepiand van enkele 'creatievelingen'. De heren 
Wubbolts en Hofland melden zich hiervoor aan. 

Service Bijenhuis 
Over het algemeen ziin er geen klachten meer over de afde- 

Openingstijdkn secrefariaal VBBN 
[n de maand juli is het secretariaat van de VBBN 
benikbaar op: 
maandag van 08.30-12.00 uur 
dinsdag t/m donderdag van 08.30-16.00 uur en op 
vrijdag van 08.30-12.00 uur. 
[n de maand augustus is het seaetariaat bereikbaar op: 
maandag t/m Mijdag van 09.00-15.00 uur. De winkel is 
geopend volgens de openingstijden zoals deze vermeld 



Op 10 april 1994 overleed op de leeftijd van 75 jaar 

JAN DEN HERDER 

Jan was een gewaardeerd lid van onze vereniging. Hij had 
grote liefde voor zijn bijen en de natuur. 
Onze oprechte deelneming gaat uit naar zijn familie. 

Bestuur en leden VBBN subvereniging Nunspeet 

Op 21 april 1994 overleed op de leeftijd van 85 jaar ons 
zeer gewaardeerd erelid 

HARMEN GEERT SPOELSTRA 

Hij was reeds vanaf de dertiger jaren betrokken bij onze 
vereniging, waarvan hij tevens vele jaren het voorzitter-
schap vervulde. Tot het moment dat zijn gezondheid hem 
dat verhinderde, nog maar kort geleden, volgde hij met 
veel belangstelling de actualteit in de imkerij. 
Wij betuigen onze oprechte deelneming, in het bijzonder 
aan zijn naaste familie, zijn vrienden en kennissen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Deventer-Diepenveen 

Op 19 mei 1994 overleed na een langdurige ziekte ons lid 
en oud-bestuurslid mevrouw 

MAY DE MEYER 

May is veertien jaar lid van onze vereniging geweest, 
waarvan een groot aantal jaren het houden van bijen haar 
veel plezier heeft gegeven. 
Wij zullen haar in onze herinnering bewaren. 

Bestuur en leden VBBN subvereniging Meppel e.o. 

Op Goede Vrijdag, 1 april 1994 overleed op 74-jarige 
leeftijd onze imkervriend en natuurliefhebber 

JAN KONST 

Wij wensen zijn vrouw, kinderen en kleinkinderen veel 
sterkte toe in deze moeilijke tijd. 

Bestuur en leden VBBN subvereniging Waterland 

Tot onze droefenis ontvingen wij het bericht dat ons 
gewaardeerde medelid 

K. KINGMA 

is overleden. 
Onze oprecht deelneming gaat uit naar lijn familie. 

Bestuur en leden VBBN subvereniging Holten 

   

FAMILIEBERICHTEN 

   

     

ling Handel. wel vindt men het in het land moeilijk voor te 
stellen wat de Vereniging nu precies doet, te veel werk speelt 
zich onzichtbaar af. De Vereniging moet zich meer 
profileren. Naar aanleiding van een opmerking over de 
suikerprijzen legt de bedrijfsleider uit dat er op het moment 
een bijzonder slechte kwaliteit `veegsuiker' wordt aan-
geboden. Hij raadt de imkers met klem af om op dergelijke 
`dump' aanbiedingen in te gaan. Prijs en kwaliteit zijn nu 
eenmaal onlosmakelijk met elkaar verbonden. 

Van het secretariaat van de VBBN 
Heyta van der Reijden-Rynja 
Verzekering 
Er is goed nieuws voor degenen die met hun bijen naar het 
buitenland willen reizen. Bijenkasten met inhoud van 
Nederlandse imkers die tijdelijk in Duitsland of België zijn 
geplaatst, vallen gewoon onder de brand/storm/ diefstal-
verzekering van de VBBN. Ook kasten van buitenlandse 
leden die (tijdelijk) in Nederland zijn gestationeerd zijn 
verzekerd. Dit laatste is met name interessant voor de 
subverenigingen in de grensstreek, omdat anderen weinig 
buitenlandse leden zullen hebben. Deze buitenlandse leden 
kunnen tevens onder de WA-verzekering vallen, hiervoor 
moet echter wel premie worden betaald. Er zal een aparte 
brief uitgaan naar de grens-subverenigingen om hun wensen 
te inventariseren. 

Op 13 mei 1994 overleed op 63-jarige leeftijd 

ARIE ARFMAN 

Wij wisten, dat Arie een zware operatie moest ondergaan, 
maar toch waren wij verbijsterd, toen ons het bericht 
bereikte, dat Arie was overleden. 
Wij zullen Arie blijven herinneren als een toegewijd en 
collegiaal imker en wensen zijn vrouw en kinderen veel 
sterkte toe om dit verlies te verwerken. 

Bestuur en leden ABTB afdeling Groenlo 

Na een kort ziekbed is op 28 april 1994 overleden 

MIEN BOLLEN 
weduwe van Frans van Rijt 

Mien hield na het overlijden van haar man enkele van 
diens bijenvolken over en werd toen ook lid van onze 
vereniging. Het werken aan de bijen liet ze over aan 
bekenden, maar als er werk te doen was, was ze er wel 
altijd bij. Voor haar bijen onderhield Mien een prachtige 
bloementuin en ook haar moestuin hield ze met haar 76 
jaar nog helemaal zelf bij. Onze leden kennen Mien van 
de jaarlijkse feestavond. Dan was ze altijd present en met 
haar vlotte babbel werkte ze een ieder op de lachspieren. 
Het was altijd leuk als Mien er was. 
Wij gedenken haar. 

Bestuur en leden LLTB afdeling Peelkant 
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bemi&, dat Arie was overleden. 
Wij dk Arle b3wn heaimem als m taegewijd en 
COlEagiarrl imlm en wemen zijn m u w  en kinderen veel 
8k.efkZe tm om dit v ~ i b  te verwerken. 

k t u w  en ieden ABTB afdeling (Sroenb 

Na een kmt ziekbed is op 28 april1994 overleden 

MIEN BOLLEN 
weduwe van F m  van Rjit 

Mien hield na het overlijden van haar man enkele van 
diem bijenvolken over en wed  toen ook lid van onze 
vereniging. Het werken aan de bijen liet ze over aan 
bekenden, maar als er we* te doen was, was ze er we1 
altijd bij. Voor haar bijen onderhield Mien een prachtige 
bloementuin en ook haar moestuin hield ze met haar 76 
jaar nog helemaal zelf bij. Onze leden kennen Mien van 
de jaarlijkse feestavond. Dan was ze altijd present en met 
haar vlotte babbel werkte ze een ieder op de lachspieren. 
Het was altijd leuk als Mien er was. 
Wij gedenken h a .  

Bestuur en leden LLTB afdeling Peelkant 

May is veertien jaar lid van o m  vereniging geweest, 
wearvan een p t  aaneal jaren het houden van bijen haar 
veel plezier heeft gegeven. 
Wij zullen haar in o m  herinnering bewmn. 

Bestuur en leden VBBN subvereniging Meppel e.0. 

Op 21 april 1994 overleed op de leeftijd van 85 jaar ons 
zeer gewaardeerd erelid 

HARMEN GEERT SPOELSTRA 

Hij was reeds vanaf de dertiger jaren betrokken bij onze 
vereniging, waarvan hij tevens vele jaren het voorzitter- 
schap vervulde. Tot het moment dat zijn gezondheid hem 
dat verhinderde, nog maar kort geleden, volgde hij met 
veel belangstelling de actualteit in de imkerij. 
Wij betuigen onze oprechte deelnerning, in het bijzonder 
aan zijn naaste familie, zijn vrienden en kennissen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Deventer-Diepenveen 
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